
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 37) Gesteld door:  

Burgerbelangen Roosendaal  
Datum 28 juli 2022 
Onderwerp 120-2022 Burgemeester Coenenpark 
Portefeuillehouder College B&W 
 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, 

Bij onze fractie zijn berichten binnengekomen van ongeruste burgers over drugsoverlast in en om het 

Burgermeester Coenenpark. 

Bewoners durven nauwelijks nog overdag en ’s avonds een wandeling door het park te maken. Laat 

staan dat er nog kinderen op de aanwezige speeltoestellen spelen. 

Onze vervolgvraag gaat over de bestemming van de kraakpanden van de voormalige huisvesting van 

het bisdom dat grenst aan het Burgemeester Coenenpark. Ook hier maken bewoners zich zorgen 

over de bestemming van de voormalige gebouwen van het bisdom, er is vaak overlast door 

verschillende mensen die er niet thuis horen. 

 

Burgerbelangen Roosendaal heeft hierover de volgende vragen: 

1. Zou er wat meer gesurveilleerd kunnen worden door handhaving? 

2. Zouden er overdag activiteiten gepland kunnen worden; bijvoorbeeld dagbesteding voor 

druggebruikers en dak- en thuislozen? 

3. Worden er nog meer mensen met een asielachtergrond geplaatst in het voormalig bisdom? 

  

 

  

 

Namens de fractie van Burgerbelangen Roosendaal,  

Selda Bozkurt en René van der Heijden 

  



 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

1. Zou er wat meer gesurveilleerd kunnen worden door handhaving? 

De gemeente en politie ontvangen met regelmaat meldingen over alcohol drinkende en in het park 

overnachtende personen. Bij controles van politie en gemeentelijke boa’s worden deze personen 

aangesproken en weggestuurd. De personen in kwestie betreffen voornamelijk personen van Midden- 

en Oost Europese afkomst. Deze personen kunnen helaas niet terecht bij de maatschappelijk opvang 

in Bergen op Zoom. Het college is hierom momenteel aan het onderzoeken of er voor deze specifieke 

doelgroep een tijdelijke opvanglocatie gecreëerd kan worden voor de komende winterperiode.  

Daarnaast zijn en worden diverse maatregelen getroffen om de overlast voor omwonenden te 

beperken. Zo zijn de controles door politie en gemeente opgevoerd. 

In oktober is extra verlichting aan de zuidzijde van het park aangebracht. Met de bewoners is de 

gemeente in gesprek over een informatief bord met gedragsregels voor gebruikers en bezoekers van 

het park. Op 13 september jl. heeft een alliantie van politie, gemeente, Novadic-Kentron, 

straathoekwerk en Stichting Barka (organisatie die zich bezighoudt met hulpverlening aan personen 

van Midden- en Oost-Europese afkomst) diverse plekken in Roosendaal bezocht, in een poging om 

met name dakloze personen te bewegen hulpverlening te accepteren. Dat heeft geresulteerd in 

enkele verwijzingen naar de stichting Barka. 

2. Zouden er overdag activiteiten gepland kunnen worden, bijvoorbeeld dagbesteding 

voor druggebruikers en dak- en thuislozen? 

Graag geven wij voorafgaand aan de beantwoording van uw tweede vraag een toelichting op de 

gehele groep dak- en thuislozen in onze gemeente.  

Voor een groot deel van de inwoners die dak- en thuisloos raken is het mogelijk een traject uit te 

zetten richting het opnieuw realiseren van een stabiele woon- en leefsituatie; regelmatig is hiervoor de 

inzet van hulpverlening (tijdelijk) nodig. 

Daarnaast is er een groep die langdurig dakloos is, die zonder zorg niet de stappen kan zetten 

richting een stabiele woon- en leefsituatie en zorg mijden. De laatstgenoemde groep personen is in 

onze gemeente geheel in beeld bij het Openbare Geestelijke Gezondheidszorg-team (OGGZ). Het 

OGGZ-team zet in op het toeleiden naar zorg, een traject dat vaak moeizaam verloopt doordat er veel 

wantrouwen is vanuit de inwoner/cliënt richting hulpverlening en instanties. Hierbij is een lange adem 

noodzakelijk, met als doel dat de zorg die nodig is ingezet kan worden op vrijwillige basis. Het 

inzetten van verplichte zorg is waar nodig mogelijk als in een gerechtelijke procedure wordt 

geoordeeld dat verplichte zorg noodzakelijk is geworden. 

In de praktijk zien we dat er bij zorgmijdende dak- en thuislozen veelal geen grond is voor verplichte 

zorg en er (nog) geen bereidheid is tot het vrijwillig accepteren van zorg.  

Dit resulteert in sommige gevallen tot overlast richting andere inwoners van onze gemeente. Bij 

overlastmeldingen wordt op de individuele casus ingezet, bijvoorbeeld door inzet vanuit 

handhaving/politie. 

Het speciaal organiseren van activiteiten voor de groep die nu overlast veroorzaakt in het 

Burgemeester Coenenpark biedt geen oplossing voor de problematiek. 

Voor degenen die ervoor open staan, zijn er diverse mogelijkheden om overdag deel te nemen aan 

activiteiten. Openlijk drugsgebruik wordt echter op geenszins gestimuleerd of gefaciliteerd. 

Drugsgebruik wordt dan ook binnen de (dagbestedings)activiteiten niet toegestaan.  

 



 

3. Worden er nog meer mensen met een asielachtergrond geplaatst in het voormalig 

bisdom? 

Zoals u onlangs in een Raadsmededeling (Opgave opvang asielzoekers) van 20 september jl. heeft 

kunnen lezen wordt in de gemeente, daar waar mogelijk, ingezet op (tijdelijke) hulp om een bijdrage 

te kunnen leveren aan de oplossing voor de asielcrisis. Met het COA (Centraal Orgaan Opvang 

Asielzoekers) zijn al enige tijd gesprekken over hoe de gemeente een bijdrage kan leveren aan de 

opgave flexibilisering asielketen door het faciliteren van huisvesting voor asielzoekers. Het kan hierbij 

gaan om opvang van structurele en/of tijdelijke aard. 

 

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,            De burgemeester, 

                               

 

 


